
Zápis ze 4.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Levínská Olešnice 
konaného dne 25. 7. 2012 

 
Místo konání: Obecní úřad Levínská Olešnice  
Program:  dle pozvánek 
Přítomni: pp.A.Lízr, V.Pospíšilová, H.Háková, T.Martinek, Ing.J.Šíma, A.Lízr ml. 
Omluveni:  Z.Nosková 
 

1. schůzi zahájil starosta obce, je 85,7%  účast zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení 
schopné. 

 
Zapisovatelka :  Crhová J. 
Ověřovatelé zápisu:  T.Martinek, K.Šimek       
 
Volba komise pro usnesení:  p. Háková H., Pospíšilová V., Dohnal P. 
 
Schváleno 85,7 % hlasů. 
 
Doplnění programu:   
 

- Projednání akce MŠ – úpravy sociálního zařízení, podíl OÚ - ½  financování akce 
- Převod majetku do vlastnictví obce – nákup pozemků a nemovitosti                      

 
Schváleno 85,7% hlasů. 
 

2. Zpráva starosty obce 
Proběhlo výběrové řízení na Opravu lesních cest II. Doručeny 3 cenové nabídky, vybírání 
proběhlo dle kriteria – nejnižší cenová nabídka – bez DPH. 
Výsledek:  1.   EKOSTAV J.Munzar   358.204,- Kč                                                                                            
       2.    M.Šimůnek    397.067,- Kč 
       3.    IMDV Horka u St.Paky  447.050,- Kč 
 
Z výsledků výběrového řízení vyplývá – uzavření smlouvy s firmou EKOSTAV p.Munzar. 
V případě neuzavření smlouvy s vítězem výběrového řízení, bude sepsána smlouva s firmou, 
 která se umístila na druhém místě. 
 
Traktor – je přihlášený, během týdne by mělo dojít k převzetí. Musí se někam provizorně 

umístit. Dokumentace pro přestavbu prostor v KD LO na garáž je hotová, čeká se na 
vyjádření hasičů z Liberce. Do zimy by měla být tato akce hotová i se stavebním 
povolením. 

Na opravě lesních cest ve Žďáře se stále dělá, nepatrné zpoždění  kvůli špatnému počasí, vše 
je zaznamenáno ve stavebním deníku. 

 
3. Projednání a schválení výsledků výběrového řízení „ Rekonstrukce lesních 
 cest II“ 

 
Zastupitelstvo schvaluje podepsání smlouvy s firmou EKOSTAV na rekonstrukci lesních cest 
II. Pověřuje sepsáním smlouvy starostu obce A.Lízra. 
 
Schváleno 85,7% hlasy 



4. Rekonstrukce sociálního zařízení v budově MŠ Levínská Olešnice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje provedení opravy sociálního zařízení v MŠ  a použití peněz 
z fondu rezerv MŠ na úhradu faktury vystavené za provedené práce v částce ½ z celkové 
sumy OÚ. 
Dále schvaluje sepsání smlouvy o provedení těchto prací paní ředitelkou Beatou Dundovou 
a firmou P.Dohnal. 
 
Schváleno 85,7% hlasů. 
 
 

5. Převod majetku – nákup pozemků pro OÚ 
 
Jedná se o nákup parcel  a dílů dle geometrického plánu a to: 
 
-  za dráhou k Veselce, tento nákup byl již odsouhlasen v roce 2007.  Jedná se o cestu včetně 
břížku p.č. 226/2 , p.č. 527/5 .       
   
- ve Žďáře u hřbitova – p.č. 98 díl d, 86/2  c, 84/1 díl b, 82/4 díl a  
 
- hasičská zbrojnice ve Žďáře – p.č. 278/1 díl a  
 
- u KD Levínská Olešnice – p.č. 93/2 díl a, 93/2 díl b, 93/2 díl c, 95 díl d, 92 díl e, 91 díl f,  

                                       92/2 věcné břemeno jízdy a chůze      
 
- odkoupení parcely a nemovitosti p.č. 946/2 a p.č.115, č.popisné 96 za dohodnutou cenu  
   Max. 400tis.Kč. Zároveň schvaluje podepsání  kupní smlouvy starostou obce. 
                                                                                                                                         
Schváleno 85,7% hlasů. 
 

6. Diskuze 
p.starosta 
SDH Žďár žádá o příspěvek na ceny pro děti na akci Prši cup.                                     
ZO souhlasí s proplacením příspěvku dle žádosti.                                                                         
 
Schváleno  85,7% hlasů 
 
SDH LO požádala o schválení ZO – zhotovení podlahy ve staré hasičárně u Šerpánových. 
Vzhledem k tomu, že byla zamítnuta žádost o dotaci na opravu hasičské zbrojnice, požádal 
pan Dohnal o povolení zhotovení podlahy ve staré hasičárně s tím, že by obec zaplatila 
materiál a členové sboru by tuto podlahu udělali svépomocí.  
Předběžná cena za materiál dělá asi 5tis.Kč. 
 
Schváleno 85,7% hlasů. 
 
p.Crhová – zda by nemohlo proběhnout znovu jednání o Psí vyhlášce. Hlavně o volném 
pobíhání psů – množí se stížnosti na volné pobíhání psů. 
 
Starosta – pokud někdo ze ZO chce řešit vyhlášku nechá se do programu příští schůze. 
 



p.Háková – Upozornila na poničenou vozovku v majetku obce od techniky , kterou používají  
                   při opravě mostu za č.p.48. 
 
 

7. Usnesení a závěr 
 
P.Háková H. seznámila přítomné s návrhem na usnesení. 
  Usnesení bylo schváleno 85,7% hlasů. 
 
Pan starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil veřejné zasedání. 
 
 
V Levínské Olešnici 26. 7. 2012 
 
 
 
 
Zapsala : Crhová 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


